
1/1

Socialudvalget

Til:

Dato:

Beskæftigelsesministeren

15. december 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 119
Vil ministeren oplyse, hvor mange af de personer, der indenfor de sidste to år 
er blevet visiteret til fleksjob, umiddelbart forinden har forsørget sig via 
ordinær beskæftigelse henholdsvis modtaget overførselsindkomst, 
sidstnævnte fordelt på ydelsestyper (kontanthjælp, sygedagpenge m.v.)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfozsc@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Erling Bonnesen

formand
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